
Rada Gminy Dobrzyniewo Duże 
Komisja Finansów i Infrastruktury 
 
Or.0012.2.5.2023 

Protokół nr 51/23 
51 posiedzenie w dniu 24 maja 2023 r.   

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00 a zakończono o godz. 15.07 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 
Obecni: 
1. Beata Dybacka 
2. Janina Kozakiewicz 
3. Wojciech Lenczewski 
4. Ireneusz Lewkowski-udział zdalny 
5. Katarzyna Pogorzelska 
6. Daniel Tofiło 
7. Grażyna Woźniewska 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto: 

1) Wojciech Cybulski - Wójt Gminy  
2) Magdalena Bernatowicz – kier. referatu planowania przestrzennego i ochrony środowiska 

 
Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Katarzyna Pogorzelska-przewodnicząca Komisji Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże. Otworzyła posiedzenie i stwierdziła,  
że na 7 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych. 
 
Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Omówienie aktualnego stanu realizacji inwestycji gminnych. 
4. Wydanie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże za rok 2022. 
5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady LIX Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo 
Duże. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca posiedzenia zaproponowała zmianę porządku posiedzenia tj. wycofanie pkt 4 
 i przesunięcie do rozpatrzenia na kolejnym posiedzeniu Komisji, które odbędzie się w czerwcu br. 
Zapytała, czy są inne propozycje zmian porządku posiedzenia. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie przyjęcia porządku posiedzenia z uwzględnieniem zawnioskowanej zmiany: 
czas głosowania: 24 maja 2023, wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Ad. pkt 3. Omówienie aktualnego stanu realizacji inwestycji gminnych. 
Przewodnicząca posiedzenia oddała głos Wójtowi Gminy, który omówił zakres prac związanych  
z realizacją inwestycji Gminnych: 



1) budowa Urzędu Gminy – prace trwają; termin oddania do użytku-listopad br.; istnieje 
możliwość przedłużenia do końca marca; 

2) przebudowa Stacji Uzdatniania Wody w Bohdanie- prace trwają i są systematycznie 
wykonywane; 

3) przy świetlicy wiejskiej w Bohdanie została zamontowana przydomowa oczyszczalnia 
ścieków; 

4) trwają prace związane z przygotowaniem działki gminnej pod tereny inwestycyjne  
w Fastach ul. Leśna; obecnie wykonawca uzupełnia braki w zgromadzonej dokumentacji; 
za powyższe niedociągnięcia zostały naliczone kary umowne; 

5) trwają prace związane z budową boisk w miejscowościach Fasty i Obrubniki; 
6) na zbiegu dróg powiatowych ul. Lipowa i ul. Szkolna w Dobrzyniewie Dużym zostały 

wstrzymane prace związane z budową ronda - Wojewoda Podlaski na wniosek  
mieszkańca/ców cofnął pozwolenie na budowę. Do czasu uzyskania pozwolenia 
wykonywane są prace, które na tym etapie mogą być realizowane; 

7) kontynuowane są prace na drodze powiatowej wiodącej przez wieś Pogorzałki; dokonano 
rozbiórki ogrodzenia Wiejskiego Domu Kultury; 

8) odbył się przetarg na wyłonienie wykonawcy budowy Świetlicy wiejskiej w miejscowości 
Leńce. Wykonawca odmówił podpisania umowy w związku z czym przedłużony został 
termin realizacji inwestycji; najprawdopodobniej zwiększy się jej koszt (środki własne – 500 
tys. zł, środki zewnętrzne – 600 tys.); 

9) budowa altanek w miejscowościach Leńce i Gniła zostanie sfinansowana następująco: 
środki własne ok. 40 tys. zł, środki zewnętrzne PROW-37 tys. zł); 

10) została podpisana umowa na wykonanie projektu ul. Leśnej w Fastach; koszt ok. 130 tys. 
zł; należy wykupić działki prywatne na poszerzenie pasa drogowego; 

11) przeciągnie się w czasie opracowanie dokumentacji projektowej na budowę drogi 
Chraboły -Kulikówka, ponieważ Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w Białymstoku 
prowadzi procedurę dot. wydania decyzji środowiskowej m. in. ze względu na 
przepływającą na tym terenie rz. Kulikówka; 

12) droga w miejscowości Kozińce na odcinku od drogi głównej do kościoła 0k. 300 m. jest  
w trakcie budowy; 

13) na budowę placu zabaw w Fastach została podpisana umowa z wykonawcą wyłonionym  
w przetargu. 

Radny Daniel Tofiło, stwierdził, że należy rozpowszechnić (medialnie) informację o sprzedaży 
terenów inwestycyjnych. 
Radna Beata Dybacka zasugerowała wybudowanie wieży widokowej w miejscowości Krynice. 
Radny Ireneusz Lewkowski nawiązał do opłaty adiacenckiej pobieranej przez Gminę. Zapytał, czy 
należy obciążyć opłatą mieszkańca, którego działka będzie miała dostęp do drogi np. Letniki-
Jurowce. 
P. Magdalena Bernatowicz wyjaśniła, że zgodnie z przepisami wybudowanie drogi zwiększa 
wartość działki (posiadającej warunki zabudowy). W tym przypadku opłata adiacencka jest 
egzekwowana. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają pytania. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady LIX Sesji Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże: 

1) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże na rok 2023 
Radny Daniel Tofiło zapytał, dlaczego w budżecie gminy zostały przewidziane liczne zmiany tzw. 
przeniesienia na paragrafach.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że spowodowane jest to, że zgodnie z harmonogramem realizacji niektóre 
inwestycje zostaną zrealizowane w przyszłym roku. Poinformował, że możliwe jest zwiększenie 



środków na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Kulikówka. Na chwilę obecną w budżecie 
Gminy na ten cel zabezpieczono środki w wys. 40 tys. zł. 
Następnie P. Bartosz Grzegorczyk wyjaśnił radnym, że w Urzędzie Gminy zostanie wprowadzony 
system informacyjny pn. e-usługa. Umożliwia on załatwienie spraw urzędowych z dowolnego 
miejsca i w dowolnym czasie i skierowany jest w szczególności do mieszkańców Gminy. Wiąże się 
to z zakupem serwera. W 80% sfinansowany będzie ze środków zewnętrznych. System ten m.in. 
udoskonali prace związane z odczytem wodomierzy. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają pytania. 
Nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Dobrzyniewo Duże na rok 2023. - czas głosowania 24 maja 2023, wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 1, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (PRZECIW), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady 
Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.6.2023; 
 

1) projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobrzyniewo 
Duże na lata 2023-2036 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w trakcie prac nad projektem budowy drogi Leńce- Jurowce okazało się, 
iż należy dokonać zmian, które niezbędne są do wykonania kanalizacji deszczowej. Przewidziana 
kwota dofinansowania to 3 500 zł. Realizacja inwestycji należy do kompetencji Powiatu 
Białostockiego. 
Zaproponował, aby przed głosowaniem w sprawie zaopiniowania projektu uchwały, członkowie 
komisji wyrazili swoją opinię na temat przekazania dotacji Powiatowi Białostockiemu. 
 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała członków Komisji, kto jest za przekazaniem dotacji w wys. 
3 500 zł Powiatowi Białostockiemu na pokrycie kosztów związanych ze zmianą projektu inwestycji. 
Głosowanie przebiegło następująco: wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Członkowie komisji opowiedzieli się za przekazaniem dotacji. 
 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają pytania, uwagi dotyczące 
projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2036- czas głosowania 24 maja 2023, wyniki: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 



Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady 
Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.6.2023; 
 
 

2) projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne oraz oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Dobrzyniewo Duże 

 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają pytania dotyczące projektu 
uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola publiczne oraz oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Dobrzyniewo Duże - czas głosowania 24 maja 2023, wyniki: ZA: 7, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz 
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA). 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady 
Gminy” - Nr sprawy: Or.0006.6.2023. 
 
Ad. pkt 6. Sprawy bieżące. 
Przewodnicząca posiedzenia, pełniąca funkcję wiceprzewodniczącej Komisji skarg, wniosków  
i petycji Rady Gminy Dobrzyniewo Duże przedstawiła obecnym na posiedzeniu skargi wniesione 
przez mieszkańca Gminy Dobrzyniewo Duże na działalność Wójta Gminy oraz stanowisko Komisji 
w tej sprawie. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają wnioski, pytania, informacje. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodnicząca zamknęła posiedzenie 
Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże. 
 

                                                                                                                                         Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Infrastruktury 

                                                                                                                                                 Katarzyna Pogorzelska 
    
 
 

 
Przygotował(a): Mariola Grzegorczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 
 
 
 
 
 


